

親愛的菁一班家長您好，

首先，祝福大家新春愉快、萬事如意！

這堂課我和孩子們討論了他們的新年願望，經過簡單的調查及投票，孩子們票選出第一名是希望爸爸媽媽不要罵我，第二名是希望爸爸媽媽帶我出去玩，第三名是希望得到獎狀和獎品。另外，孩子們也希望爸爸媽媽多點時間陪他們及希望能養寵物(兔子、小狗)。要補充說明的是，孩子們希望得獎的原因是能讓自己 and 父母都開心。

成績單已發下，由於本學年度將共用一張成績單(雙面印刷)，所以請您詳閱並簽名後放回資料夾中，我會收回並交由學校統一保管。

第八課預習作業已繳交的學生座號如下：3、4、5、7、8、9、14、15、16、17、18。如果您的孩子有繳交卻無記錄，請讓我知道。

本週 Quizizz 連結:

http://blog2.huayuworld.org/etfiona/2018/02/17/quizizz_b2_18/

本週家庭作業

- 國語習作 P.48-55
- 語文習寫簿乙本 P.27-37
- 預習國語一下第九課(請線上提交表單)
<https://goo.gl/forms/qxXHUHD6HGhAMkPx2>
- 訂正第八課學習單(1張)
- 下節課沒有考試

有任何問題，歡迎隨時告訴我，我會儘快回覆您！

菁一班老師

顏美鈴

Dear parents,

First, happy Lunar New Year! I wish all of you a safe and prosperous new year!

This class, we discussed the students' wishes for the new year! According to the polls, the top 3 wishes are: 1. Mom and Dad don't yell at me. 2. Mom and Dad take me out to play. 3. Receiving awards and prizes. Additionally, students wished that Mom and Dad could spend more time with them, and they also wished they could have pets, like rabbits or puppies.

For clarification, the reason why the students wanted to earn awards is because it makes them happy, and because it makes Mom and Dad proud.

Report cards were given out. Because we will be printing the Term 2 Report on the other side of the Term 1 Report Card, please carefully read through the report card, sign it, and put it back in the file. I will collect them for safekeeping.

I received the pre-class homework for Lesson 8 from the following student: 3、4、5、7、8、9、14、15、16、17、18. If your child has completed the pre-class work but their number was not listed, please let me know.

Lesson 8 Quizizz:

http://blog2.huayuworld.org/etfiona/2018/02/17/quizizz_b2_l8/

Below is this week's homework:

- 國語習作 P.48-55
- 語文習寫簿乙本 P.27-37
- Preview Lesson 9 (online submission)
<https://goo.gl/forms/qxXHUHD6HGhAMkPx2>
- Correct Lesson 8 Worksheet.
- No test next class.

If you have any questions, please feel free to ask me; I will get back to you as soon as I can.

Fiona